
Rapport från revisor

Till: Ludds Medlemsmöte 2018-02-08

Av: Niklas Ulfvarson, Revisor

Hejsan hoppsan!

Under det gångna halvåret har en del förändringar och projekt genomförts inom föreningen,
exempelvis mottagandet av de donerade servrarna och byggandet av DC3. Innan detta har det
varit varierande aktivitet, vilket jag tog upp med styrelsen då jag upplevde det som mest prob-
lematiskt. Därefter anser jag att det allmänt blivit bättre, men rekommenderar ändå styrelsen att
nån gång återvända till de frågor jag ställde och utvärdera hur arbetet fortsatt, vilka förändringar
man gjort, och vilka förändringar som fortfarande behöver göras.

Då jag åter inte är i Luleå försvåras givetvis den kontinuerliga uppföljningen av arbetet. Det
är dock min uppfattning efter att ha pratat med kassör att bokföringen är inom ramen för hur god
ordning som förväntas. Precis som tidigare är det många protokoll som är opublicerade, även om
det blivit bättre.

I övrigt har jag inga invändningar mot det aktuella arbetet, och har fortsatt förtroende för
aktuell styrelse.

Tack och hej,

Niklas Ulfvarson, Revisor


